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Zápisnica 
z videokonferencie predsedníctva AHD 

č. 7/2024 
 
 

Dátum konania:     04.11.2024.  
Miesto konania:    video-konferencia 
Prítomní:   Ing. Peter Hargaš, Ing. Michal Mihalík PhD.,  

Igor Palkovič, Ing. Viera Chlebíková Ing. Martin 
Krajčovič, Pavel Pecník, Ing. Štefan Parimucha, 
Michal Šuták, Ing. Milan Ivanič, Ing. Milan Konárik 
PhD., Pavol Solčianský,  

 

Navrhovaný program: 

1) otvorenie,  

2) činnosť predsedníctva  

a) registrácia stanov 2024, 

b) informácia zo stretnutia s prezidentom HaZZ, 

c) návrh na vyznamenania (čestné uznanie predsedníctvo, ocenenie prezidentom 

HaZZ, návrh na ocenenie z MO), zabezpečenie plakiet, odznakov, 

3) činnosť KV  

4) využívanie bankového účtu AHD,  

5) diskusia 

6) záver  

 

K bodu č. 1 - Otvorenie videokonferencie 
Zasadanie predsedníctva otvoril predseda AHD a privítal prítomných členov.  
 

K bodu č. 2 - Činnosť predsedníctva 

Predseda informoval, že  

1. - stanovy 2024 boli po dohodnutých úpravách s MV zaregistrované. V súčasnom období sú 

v platnosti stanovy v znení bodov schválených na VZ AHD vo februári 2024. Pripomienky z MV 

boli opodstatnené a preto došlo k úprave znenia niektorých článkov. Z dôvodu zabezpečenia 

platnosti dohodnutého znenia stanov bude toto znenie predložené na schválenie na VZ AHD 

vo februári 2025. Tým sa dosiahne jeho legalizácia. Z tohto dôvodu je potrebné pozorne 

naštudovať dohodnuté znennie a prípadné pripomienky predložiť na zasadanie predsedníctva. 

2. - informácia zo stretnutia s prezidentom HaZZ, ktoré bolo neformálne, no napriek tomu prišlo 

k dohode o niektorých otázkach týkajúcich sa činnosti AHD 

 prezident HaZZ súhlasil, že na VZ AHD 2025 budú ocenení členovia AHD, ktorí počas 

svojho pôsobenia v HaZZ odviedli záslužnú činnosť v prospech hasičského zboru, návrh 

predloží predsedníctvo AHD 

 prezident HaZZ prijal pozvanie na VZ AHD 2025 a pri tejto príležitosti hovoril o možnosti 

poskytnutia autobusu pre delegátov na VZ AHD,   

3. - predseda upozornil, že ocenenie členov Ahd bude pri príležitosti 15 výročia od založenia 

AHD udeľovať aj predsedníctvo a to na návrhy predsedníctva a KV (čestné uznanie a iné 

ocenenia bude udeľovať predsedníctvo, na tento účel je potrebné zabezpečiť plakety, odznaky, 

diplomy), 
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K bodu č. 3 - Činnosť KV 

Pecník – Dnes som sa zúčastnil na pietnom akte k príležitosti pamiatky zosnulých, ktorý bol 

venovaný zosnulým príslušníkom HaZZ Banskobystrického kraja. Pietny akt sa uskutočnil vo 

vestibule OR HaZZ Banská Bystrica pri pamätnej tabuli. Spolu s riaditeľom KR HaZZ v Banskej 

Bystrici sme položili  veniec k tejto tabuli. 

- Pred dvomi týždňami sme mali vo Zvolene Krajský výbor AHD. Okrem riešenia úloh z P AHD 

v Žiline, sme sa zaoberali možnosťami rozšírenia radov AHD. Pripravili sme podmienky na 

vznik MO AHD vo Zvolene. Ustanovujúca schôdza sa uskutoční v priebehu 2 týždňov. Záujem 

o vstup do AHD prejavilo zhruba 18 výsluhových dôchodcov.. Na ustanovujúcej schôdzi sa 

zúčastním. Rozbehli sme a prípravu vzniku MO AHD v Lučenci. 

Parimucha – dve organizácie AHD MI a TV. Na stretnutí mal byť aj človek z KE, ale chce sa 

zaradiť do MO TV. Michalovce uhradili členské za rok 2024, koncom novembra bude stretnutie 

a chcem prijať ďalších členov. Michalovskí členovia na stretnutie prišli traja.  V Košiciach nie 

je ochota zriadiť MO. 

Ing. Milanko Ivanič – informoval o činnosti miestnych organizácii v Bratislavskom kraji. V 

Bratislavskom kraji sú zriadené 4 miestne organizácie AHD. Toho času zháňam ľudí 

z ministerstva, ktorý odišli do výsluhového dôchodku. Chystáme stretnutia na 14.12.2024 pre 

MO Bratislava a 7.12 pre MO HaZU.  

Michal – HE- stretnutie spojené so súťažiami bolo dosť trápne lebo z 18 členov prišli 5. Aj keď 

nemáme zriadený krajský výbor moja činnosť spočíva aj v tom, že som navštívil Vranov, kde 

sme sa stretli s p. Velikým a ďalšími 6 členmi. Výhovorky ako všade sú zamestnaní a nemajú 

čas. S MO SK som s zatiaľ nestretol ale plánuje ich osloviť, prípadne zvolať stretnutie do BJ 

alebo SK. Snina zatiaľ len dvaja členovia hoc do VD išlo 12 ľudí, ML 5 členovia bez záujmu 

robiť niečo naviac v AHD jeden člen sa chce prisať k MO HE.  Stropkov zatiaľ neviem nájsť 

kontakt, tak isto Levoča, Sabinov. PP rozprával som s J. Šubom ale on nemá záujem 

a vycitoval všetkých ostatných, ktorí by mohli prísť do úvahy ale nemá kontakty. V kraji zatiaľ 

regulárne „fungujú“ 3 MO s počtom členov 46. 

Šuťák - máme 30 členov, koncom roka stretnutie v MO Bardejov.  

Solčiansky – Zlaté Moravce máme 10 členov. Budúci rok oslovíme ďalších 5 členov. 

V novembri máme stretnutie. 

Krajčovič – Stretnutie MO TT máme koncom decembra. Informoval o uverejnení aktuálnych 

stanov na webstranku 

Bakálik – - z príslušníkov, ktorí išli na výsluhový dôchodok v jarných mesiacoch (štyria) sa stali 

dvaja členmi MO AHD TN. Príslušníci HaZZ TN, ktorí odišli na výsluhu na jeseň budú 

pozvaní  na decembrové zasadnutie MO. Bol som aj s chlapcami z Bánoviec. Zatiaľ sa 

z Bánoviec nikto neozval.  

 

K bodu č. 4 - Využívanie bankového účtu AHD 

Predseda predniesol stanovisko k zriadenému účtu, ktorý sa využíva len sporadicky. 

V prípade, že účet nebude slúžiť k získaniu dotácií a sponzorského, je potrebné prehodnotiť 

potrebu jeho udržovania a platenie cca 7 eur mesačne. Ak nebude bankový účet využívaný 

treba prehodnotiť jeho zrušenie. 

Milan Ivanič  - informoval o novo zavedenej dani z finančných transakcií (ďalej len Trasankčná 

daň). V súčasnej dobe sa pripravuje novela zákona o Transakčnej dani, ktorá by okrem iného 
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mala od platenia oslobodiť neziskové organizácie a občianske združenia. Prvé zrážky 

Transakčnej dane majú byť realizované od 1. 4. 2025. 

Presnejšie informácie o platení tejto dane zistím v priebehu mesiaca november 2024. 

 

K bodu č. 5 - Diskusia 

1. Ing. Peter Hargaš informoval o pripravovaných personálnych zmenách vo vedení AHD 

v súvislosti s ukončením jeho pôsobenia vo funkcii predsedu AHD. Odporúča predložiť na VZ 

AHD 2025 nasledovné zmeny vo vedení AHD: 

 za predsedu:    Ing. Milan Konárik PhD. 

 za podpredsedu    Ing. Milan Ivanič (uvoľní sa funkcia predseda KV BA) 

 za predsedu KV Bratislava  Ing. Peter Hargaš 

2. príprava VZ AHD 

- správu o činnosti spracuje predseda AHD, 

- plán činnosti na rok 2025 spracuje budúce vedenie, 

Pavol Pecník – položil otázku čí prísľub prezidenta HaZZ na zabezpečenie dopravy na VZ sa 

týka aj menších dopravných prostriedkov, ako sú mikrobusy. 

- predseda odpovedal, že o konkrétnom poskytnutí sa bude rokovať s prezidentom 

HaZZ,  

- do budúcej VK je potrebné informovať o požiadavke na zabezpečenie dopravy, 

súčasne aj s predbežným počtom delegátov.   

 

K bodu č. 5 - uznesenie 
Úlohy vyplývajú z textu v zápisnici. 

O plnení úloh je potrebné informovať na VK 2.12.2024 

 

K bodu č. 6 - Záver 

Podpredseda rokovanie predsedníctva uzavrel a prítomným poďakoval za účasť.  

 

 

V Bratislave 16.11.2024 

 

Predseda AHD 

Ing. Peter Hargaš 

 


